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2022-05-17

Österåkers Multihall - vår nya Fullmäktigelokal?

Österåker håller på att få en fantastisk Multihall. Användbar för mycket! Sporter, umgänge,

konferenser, stora nationella spel kanske även internationella och ja vad kan det användas

till i framtiden?

Roligt och spännande!

Då har vi en idé. Österåkers kommuns invånarantal växer så att vi till valet 2026 kommer att

vara 61 ledamöter i stället för som idag 51 st. Nuvarande lokal äri minsta laget redan och

luften och platserna räcker inte till för besökare, tjänstemän eller ersättare. Fullmäktige är

öppen för medborgare som vill följa debatten på plats.

Varför inte ha fullmäktige i den nya Multihallen? Plats finns, och det är bara max 9 möten

per år. Hallen skulle kunna besökas av många även de som inte idrottar. Dessutom skulle

besökare kunna följa debatter på nära håll, marknadsföring av Multihallen som en bra

konferenslokal och bli känd för sin mångfald av verksamheter.

Fungerar det väl behöver vi inte bygga ett nytt kommunhus! Då sparar vi pengar och

använder det vi har på ett förträffligt sätt. Bra va!

Varför inte starta redan i höst 2022 med det första kommunfullmäktigemötet efter valet

med nya ledamöter som skall verka i 4 är. Låt oss testa!

Föreslår därför:

Att Kommunfullmäktiges hålls i Österåkers Multihall

Att Det första mötet med nya fullmäktige för 2022 hålls där samt att det utvärderas och

beslut om framtida placering/användning fattats därefter

Socialdemokraterna i Österåker
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